

香港商船高級船員會所

Merchant Service Club

Our Ref : FY 2022-01-05

Your Ref :

To : All Members

Date : 21/01/2022

Total page(s) : 1 (including this page)

Terms and Conditions of HK\$ 50 Coupon

港幣 50 元優惠券條款及細則

- Coupon is non-transferable, eligible member is required to present paper coupon to redeem the offer within membership validity period.
優惠券不可轉讓，合資格會員須於會藉有效期內出示紙本優惠券兌換優惠。
- Coupon is non-refundable and cannot be exchanged for cash or credit to member's account in part or full.
優惠券不設退款，全部或部分價值均不能兌換成現金或存入會員賬戶。
- Coupon is valid for single use only. Multiple coupons may be used in a single consumption. For consumption amount exceeding the total amount of coupons used, the difference thereof shall be deducted from member's account. For consumption amount less than the total amount of coupons used, the difference thereof shall not be refunded.
每張優惠券只限使用一次。單次消費可使用多張優惠券。消費金額超過使用優惠券總金額，差額將從會員賬戶中扣除。消費金額少於使用優惠券總金額，其差額則不予退還。
- Merchant Navy Officers' Guild – Hong Kong shall not liable for any loss or damage of coupon and shall not reissue or replace any coupon.
香港商船高級船員協會對優惠券的任何遺失或損壞不承擔任何責任，任何優惠券不得補發或更換。
- Merchant Navy Officers' Guild – Hong Kong reserves the right to change the Terms and Conditions without any prior notice. Any dispute, controversy, difference or claim arising out of or related to the offer, Merchant Navy Officers' Guild – Hong Kong reserves the right of final decision.
香港商船高級船員協會保留更改條款和細則的權利，恕不另行通知。任何因優惠引起或與之相關的爭議、糾紛、分歧或索賠，香港商船高級船員協會保留最終決定權。
- Coupon offer is valid until **31st January 2023**.
優惠券有效期至 2023 年 1 月 31 日。

Merchant Service Club
香港商船高級船員會所